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Protokoll fört vid andra ordinarie Allmänningsstämman i Saxnäs 10 december 
2022. 

Föreningens ordförande Hans Holmberg redogjorde för hur denna eftermiddag är upplagd. I 
slutet på stämman kommer en utlottning att ske på väldigt fina priser. Efter stämmans avslut 
blir det en kort paus innan middagen klockan 17.00.

§1. Stämman valde K G Abramsson till ordförande för stämman. Innan vi fortsätter i 
dagordningen vill stämmans ordförande att stämman fatta beslut om att tillåta att deltagare 
som är anhörig men ej delägare får delta vid mötet, vilket stämman godkände. 

§2. Föreslagen dagordning godkändes av stämman. 

§3. Till justeringsmän valdes Roger Vallen och Gunnar Edman. 

§4. Till rösträknare valdes Göte Andersson och Hans Einarsson. 

§5. Stämman ät utlyst på hemsidan och i Vilhelmina Aktuellt, vilket stämman godkände. 

§6. Register över delägarfastigheter och dess ägare framlades och godkändes av stämman. 

§7. Protokollet beslöts att förvaras å Allmänningens kontore i Stalon under besvärstiden. 

§8. Val av ledamöter och personliga suppleanter till styrelsen, Fatmomakke-sidan. 
Valberedningen har lagt fram följande förslag: 

      Ordinarie ledamöter   Personliga suppleanter 

      Hans Holmberg   Lennart Eriksson

      Hans Einarsson  Liselotte Hermansson 

      Tim Hermansson  Joel Hermansson 

Stämman beslutade i enlighet med valberedningens förslag.

§9. Val av revisorer och suppleanter för räkenskapsåret 2023. Valberedningens förslag.

      Ordinarie ledamöter  Personliga suppleanter 

      Roger Hansson   Inga-Lill Örjegren 

      Ivan Larsson   Roger Vallen 

     Öhelings PWC Lycksele (auktoriserad revisor) Lars Ekman. 

     Stämman beslutade i enlighet med valberedningens förslag. 
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§10. Styrelsens förslag till inkomst och utgiftsstat föredrogs av Ingela B. Intäkterna stannade 

på en million högre än föregående år kostnaderna stannade på ca två hundra tusen 

mera än föregående år. Resultatet är ca sjuhundra tusen bättre än föregående år

Intäkter: 10 852 000 kr,      Kostnader: 7 089 000 kr, årets resultat 3 764 000 kr.

Stämman beslutade att godkänna den föreslagna inkomst- och utgiftsstaten för 2023. 

§11.  Stämman beslutade att årsstämman ska kungöras som tidigare år, hemsida och  

          Vilhelmina Aktuellt.  

§12. Inga vilande föreslag förelåg till behandling. 

§13. Hänskjuten fråga, styrelsen yrkar att stämman ger styrelsen mandat att förvärva  

         fastigheter för kommande intrångsersättningar för nekade avverkningstillstånd 

         som utbetalas från Skogsstyrelsen till Allmänningen. Jan Orädd yrkar bifall till styrelsen  
 
         begäran. 

         Stämman beslutade i enlighet med styrelsens yrkande. 

§14. Styrelsen informerade om gjorda kapitalplaceringar. Huvudtanken är att de ska vara
 
         riskfritt med högsta möjliga avkastning. Styrelsen har valt fyra olika förvaltare för sina 

         Placeringar: Handelsbanken, Länsförsäkringar, Max Mathisen samt Sigillet. 

         Styrelsen har beslutat att varje anlitad aktör får 2 miljoner vardera att placera. 

         Strategin vid markförvärv är att man ska kunna bedriva skogsbruk på marken, 

         gärna i angränsning till andra skogsbolags marker. Man har vänt sig framförallt till 
 
         områden söder om Vilhelmina samt områden som ligger lite mera västerut där det är  
 
         det färre aktörer att kämpa mot. Man har inhandlat 12 fastigheter fördelade på  
 
         Vilhelmina  Ragunda, Ånge, Sundsvall och Örnsköldsvik.  
 
         Stämman beslutar att notera lämnad information delgiven stämman. 

§15. Övriga frågor: Janne Orädd om det vägnät som ligger inom områden där det inte 

          avverkas inom kommer att hållas öppna. Fredrik Jonsson meddelar att vägarna  
 
          kommer att hållas öppna, men med minskat underhåll. 
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§16. Innan stämman avslutades utfördes lottdragning med väldigt fina priser.

Första pris en elektrisk motorsåg, andra pris en elektrisk röjsåg och som

tredje pris en el-kvistkap. 1.a pris gick till Ivan Larsson 2:a pris gick till

       Inger Edin och tredje pris gick till Torgny Edman.  
 
Stämmans ordförande önskade deltagarna God Jul och Gott Nytt År, varefter stämman  
 
förklarades avslutad.

 

 

 

 

K G Abramsson / ordförande Ivan Larsson/ sekreterare

 

  Justeringsmän

 

 

Roger Vallen   Gunnar Edman

 

                 

 

 

 

 

 

 


